



Nov. 10, 20017

Upcoming activities and Reminders

A: Kindergarten Sabbath Praise: Saturday, November 25, 2017 from 9:00 to 10:30 am.

1. Please be at the gate by 8:50 am. Bring your child to his/her classroom between 8:50-9:00 am. If you come after 9:00 please go straight to the auditorium.
2. Students should wear formal attire and be accompanied by parent/guardian. Students will perform at the auditorium.

B: Kindergarten Picnic Day (Half-day): Sunday, December 3, 2017 from 9:30 am to 12:00 noon at Hac Sa Beach

Venue: K1- Hac Sa Park Venue: K2 & K3 - Hac Sa Beach (Play area)

1. The bus will leave the school by **9:00 am**. Only one adult per child is reserved for the bus.
2. Each child should be accompanied by one adult only.
3. Bring your own lunch and mat.
4. Student should wear school uniform.
5. Bus will go back to school by 12 noon. Please inform the homeroom teacher if you plan to stay after the picnic.
6. Return the reply slip at the bottom of this paper to the homeroom teacher of your child not later than **Nov. 15, 2017** for the bus' booking.
7. If it rains on that day **December 3, 2017**, picnic will be cancelled.

C. Winter Uniform: Wearing of Winter Uniform starts on December 4, 2017

1. Students must wear the prescribed school winter uniform at all times. Thick black jacket is also available at the uniform shop (Ban Ban)
2. Students who feel cold is allowed to wear the winter uniform even before Dec. 4, 2017.

D: Kindergarten Sports Festival (Half-day): Thursday, December 14, 2017 from 9:00 am to 12:00 noon

1. Students should be accompanied by parent or guardian.
2. Students should wear school uniform on that day.
3. We will open the gate by 8:50 am onwards. Activities will start by 9:00 am. Please come on time.

MSY KINDERGARTEN

Please return this reply slip after ticking the appropriate box below regarding the picnic transportation arrangement not later than **Nov. 15, 2017**.

Child's name & number: _____ Class: _____

I will go by school bus. I will use my own car.

Note: Changing of choice from car to bus is not allowed. TY

Parent's signature: _____

Contact Number:: _____

Date : _____



基督復臨安息日會澳門三育中學
英文部幼稚園
2017-2018

即將舉辦的活動,如下:

A. 幼稚園安息日主日崇拜：2017年11月25日(星期六)上午9:00至10:30

- 1.校門在上午8:50開啟。9:00前請將孩子帶進教室。如9:00後才到達,請把孩子直接帶往禮堂。
- 2.學生當天應穿著正式的服裝,並由父母/監護人陪同。學生將在禮堂有演出。

B：幼稚園野餐日（半天）：2017年12月3日(星期日)上午9:30至12:00在黑沙海灘

地點: K1在黑沙公園, K2、K3在黑沙海灘露營休戲區

- 1.巴士準時在早上9時離開學校。每名學生要由一位成人陪同乘坐巴士。
- 2.每名學生應有一名成人陪同。
- 3.請自備茶點、午餐和坐蓆或墊子。
- 4.學生應穿著校服。
- 5.巴士將在正午12時返回學校。如計劃在野餐後繼續留下玩樂,家長請儘早告知班主任或老師。
- 6.回條部份,請於**2017年11月15日前**,填好並交回班主任,以便進行預訂巴士服務。
- 7.當天如果下雨,野餐將被取消。

C：冬季校服：2017年12月4日起,轉換冬季校服

- 1.學生必須時刻穿著整齊冬季校服。黑色的厚校褸,杉杉制服店亦有供應。
- 2.如學生感覺天氣轉冷,2017年12月4日之前,換著冬季校服亦可。

D: 幼稚園運動日（半天）：2017年12月14日（星期四）上午9:00至中午12:00

- 1.學生應由父母或監護人陪同出席。
- 2.校門在上午8:50開啟。活動準時在9:00開始。請準時到校。
- 3.當天學生應穿著校服。

2017年11月10日 三育幼稚園啟

回條

請家長在以下選項中勾選,並於2017年11月15日前交回給班主任,謝謝。

學生的名字：_____（學號：_____）班別：_____

我將會自行駕車前往。

我將會乘坐學校安排之巴士往返。

注意 遞交回條後,自行駕車前往者,請勿臨時改變你的選擇。請見諒!

家長簽名：_____ 聯繫電話：_____ 日期：_____